
3.8 SB Toekomstige samenwerkingsvorm Recreatieschappen 
Vragen SGP

We zijn blij met de gekozen 
oplossingsrichting. We blijven 
benieuwd naar de inzet van de 
provincie. Kunt u ons daar 
helderheid over geven? Graag op de 
volgende punten:
Bent u bereid de functie van 
centrumgemeente op u te nemen en 
zo de taken van RMN over te 
nemen?

Ja, in principe zijn we bereid om als provincie een 
centrumregeling aan te gaan. Zoals in de Statenbrief 
verwoord zien wij hierin kansen om meer gemeenten te 
betrekken bij de samenwerking op het gebied van 
regionale recreatieterreinen. Maar voor een definitief 
standpunt is een nadere juridische en financiële uitwerking 
noodzakelijk.

Wat is uw visie op de toekomst van 
Plassenschap Loosdrecht?

Voor het Plassenschap Loosdrecht heeft de gemeente 
Wijdemeren zich opgeworpen om als centrumgemeente te 
gaan fungeren. De plassen liggen nagenoeg volledig op het 
grondgebied van Wijdemeren en ook de afstemming over 
vergunningen en handhaving en toezicht op de plassen 
vindt plaats in afstemming met de gemeente. Een 
centrumregeling met de gemeente Wijdemeren ligt dus 
voor de hand en wordt door ons ondersteund. Wij zien de 
plassen als een belangrijk bovenregionaal recreatiegebied 
voor onze inwoners.

Wat gaat u de komende weken 
doen?

Zoals u in de brief en de daarbij bijgevoegde stukken kunt 
lezen volgen er vervolgonderzoeken naar de verschillende 
elementen en zal met diverse partijen nog overleg gevoerd 
worden. Wij wachten deze uitkomsten af. Ook de reactie 
van de andere deelnemers is belangrijk voor het 
vervolgproces. Binnen het bestuur van de 
recreatieschappen wordt, aan de hand van alle uitkomsten 
en reacties, in gezamenlijkheid besproken welke keuzes 
hieruit naar voren komen. Zoals eerder toegezegd zullen 
wij u op de hoogte houden van de diverse uitkomsten en 
de bevindingen.


